
Åseldan beitelag og felleshamn 
 
 
 
Midtre Gauldal kommune 
 
 

Innspill kommuneplanens arealdel 
 

Åseldan Beitelag og Felleshamn har eksistert i over 40 år, oppstarten var i 1980/81. Vi er nå tre 
aktive brukere som har ungdyr storfe (2stk) og sau (1 stk) på utmarksbeite i dette inngjerda 
området. Et slikt inngjerda område er veldig viktig for vår drift, og fungerer meget godt. Etter at 
Soknedal Beitelag etablerte et om lag 700 m langt sperregjerde på Sandbakken er dette i 
kombinasjon med vårt gjerde i felleshamna et effektivt sperregjerde som hindrer beitedyr å trekke 
nordover og komme inn på innmarka i Hauka.  
 
Beitelaget/felleshamna er inntegna på Nibio`s katverk Kilden, samt i beitebruksplana i kommunen, 
og skulle følgelig være godt dokumentert for administrasjon og forvaltninga. Området er nå, i all 
hovedsak, klassifisert som LNF-område. 
 
Det er derfor både overraskende og skuffende at kommunen foreslår å legge hyttefelt på en større 
del av felleshamna. Dette vil skape store utfordringer for oss. Vi må da innskrenke hamna 
betraktelig, og med en så stor reduksjon av beiteområde, vil vi ikke ha nok beite til samme antall 
dyr som vi nå har. Med mange nye hytter i området, øker også ferdselen og dermed fare for oppsatte 
grinder og andre konflikter. 
 
Vi vil på bakgrunn av dette sterkt anmode kommunen om å trekke de foreslåtte planene om hyttefelt 
i Åseldan felleshamn slik at området forblir LNF-område. 
 
 
 
 
Med vennlig hilsen  
 
Geir Morten Granmo 
Leder Åseldan Beitelag og Felleshamn 


